AFNOR CERTIFICATION

No : 26658-1 No IATF : 0541535

AFNOR Certification certifie que le systeme de management mis en place par :
AFNOR Certification certifies that the management system implemented by:

MEUNIDEC

pour les activités suivantes :
for the following activities:

DECOLLETAGE ET REPRISE D'USINAGE EN SOUS-TRAITANCE DE TOUS METAUX, MOYENNE ET
GRANDE SERIE, SUR MACHINES-OUTILS TRADITIONNELLES ET A COMMANDE NUMERIQUE.
ASSEMBLAGE DE SOUS-ENSEMBLES.

SUBCONTRACTED BAR-TURNING AND SECOND-OPERATION MACHINING OF ALL METALS,
MEDIUM AND LARGE SERIES, ON TRADITIONAL AND NUMERICALLY-CONTROLLED MACHINE
TOOLS.

ASSEMBLY OF SUBSETS.

a été évalué et jugé conforme aux exigences requises par :
has been assessed and found to meet the requirements of:

|IATF 16949: 2016

Avec I'exclusion du chapitre 8.3 (L'exclusion de la conception des processus de fabrication n'est pas autorisée).
With the exclusion of chapter 8.3 (The exclusion of manufacturing process design is not permitted).

et est déployé sur les sites suivants :
and is developed on the following locations:

180, rue des Grands Champs ZI La Perriere FR-74300 MAGLAND
IATF US| : G2APHZ
Site de production dépendant / Extended manufacturing site :

Zl La Perriére ZI LA PERRIERE FR-74300 MAGLAND
IATF USI : T2ARF3

Ce certificat est valable & compter du (année/mois/jour) _ _ Jusqu'au _ _
This certificate is valid from (year/month/day) 2024 08 30 Until 2027 08 29
.
Ce est signé é Il constitue un original électronique a valeur probatoire.

This document is electronically signed. It stands for an electronic original with probationary value.
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